
 

 
 

 

                    Αθήνα, 10/6/2021 

Προς  
κ. Παναγιώτη Καλδή 
Πρύτανη Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής 
 
 
Αγαπητέ κ. Καλδή, 
 
Εκ μέρους του Διοικητικού Συμβουλίου της Ελληνικής Εταιρείας Ενεργειακής Οικονομίας (ΗΑΕΕ) και των 

συνδιοργανωτών του EcoFest 2021, θα ήθελα να σας ευχαριστήσω θερμά για την υποστήριξή σας στην 

τριήμερη διοργάνωση που έλαβε χώρα στις 4-6 Ιουνίου στην Πλατεία Νερού, χωρίς την οποία το EcoFest 

2021 δε θα ήταν δυνατό να πραγματοποιηθεί. 

Παράλληλα, να σας ευχαριστήσω για την εξαιρετική παρουσία των ομάδων του Πανεπιστημίου στον 

εκθεσιακό χώρο, η οποία κέρδισε τις εντυπώσεις των επισκεπτών, αλλά και για την άψογη συνεργασία, 

καθ’ όλη τη διάρκεια της προετοιμασίας της Διοργάνωσης. 

Ευελπιστούμε, μέσα στα επόμενα χρόνια, να καταστήσουμε τη Διοργάνωση “EcoFest” θεσμό για την 

προώθηση της βιώσιμης ανάπτυξης και να σας έχουμε ξανά αρωγό σε αυτή μας την προσπάθεια.  

 

Με εκτίμηση, 

 

 

Σπύρος Παπαευθυμίου 

Πρόεδρος Ελληνικής Εταιρείας Ενεργειακής Οικονομίας 
Αναπλ. Καθηγητής, Πολυτεχνείο Κρήτης 
 


